

Customer Consent and Declaration

This form must be completed by any individual who wishes to maintain a banking account.
所有欲保留銀行戶口的個人客戶必須填寫此表格。

Subject to applicable local laws, I hereby consent for Standard Chartered PLC or any of its affiliates (including branches) (collectively “the Bank”) to share my information with domestic and overseas regulators or tax authorities where necessary to establish my tax liability in any jurisdiction.

在不抵觸當地適用法律的情況下，本人同意渣打銀行或任何其附屬機構（包括其分行）（統稱「銀行」）可向國內及海外的監管機構或稅務機構提供本人的個人資料以確立本人於任何司法管轄區的稅務責任。

Where required by domestic or overseas regulators or tax authorities, I consent and agree that the Bank may withhold from my account(s) such amounts as may be required according to applicable laws, regulations and directives.

因應國內或海外的監管機構或稅務機構需要，本人准許並同意銀行可按適用的法律、法規和指令在本人賬戶中扣留相關所須的金額款項。

I undertake to notify the Bank within 30 calendar days if there is a change in any information which I have provided to the Bank.

本人保證本人提供的任何資料如有變更，本人會於三十日內通知銀行。

Name: _____
姓名 (please complete in BLOCK LETTERS)
請用正楷填寫

Signature: _____
簽署

Date: MM/DD/YYYY
日期